



東瀛遊新加坡 F1 大獎賽門票套票獨家優惠

條款及細則：

1. 此優惠有效期至 2026 年 9 月 19 日。
2. 此優惠只適用於指定新加坡一級方程式大獎賽 3 日組合區域門票套票，每位減 HK\$200。
3. 此優惠須透過東瀛遊旅行社網站預訂，輸入優惠碼 **【3HK-EGL】** 以享優惠。
4. 此優惠只適用於指定日期及區域；座位由電腦系統隨機安排分配，不可自行指定。
5. 套票數量有限，先到先得。
6. 此優惠不可與其他推廣優惠同時使用。
7. 門票一經預訂，不可更改、取消或退款。
8. 抵達現場時請出示電子或列印版憑證供職員核驗，並依照工作人員指示入場。
9. 此優惠由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司（「本公司」）對一切有關此禮遇提供之服務/產品，恕不承擔任何責任及賠償。
10. 本公司保留隨時修改本禮遇之條款及細則，以及終止禮遇而毋須另行通知。
11. 如有任何爭議，東瀛遊 EGL Tours 保留一切最終決定權。
12. 如有任何疑問，請查閱[東瀛遊官方資訊](#)。





Exclusive offer on Singapore Grand Prix ticket package from EGL Tours

Terms and conditions:

1. This offer is valid until 19 September 2026.
2. This offer applies to designated ticket package of the F1® Singapore Grand Prix, with a discount of HK\$200 per person.
3. This offer is applicable for bookings made through the EGL Tours official website by entering the promo code [3HK-EGL].
4. This offer is valid for designated dates and area only. Seats will be randomly assigned by the computer system and cannot be requested.
5. Tickets are limited and available on a first-come, first-served basis.
6. This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers.
7. Once booked, tickets cannot be changed, cancelled or refunded.
8. Please present your electronic or printed voucher upon arrival for staff verification and follow staff instructions for entry.
9. Hutchison Telephone Company Limited ("the Company") is not the provider or supplier of the offer and shall not be responsible in any way for the services/products provided, nor for any related claims or compensation arising therefrom.
10. The Company reserves the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part(s) of the privileges at any time without prior notice or reason.
11. In case of any dispute, EGL Tours reserves the right of final decision.
12. For any enquiries, please check more details via [EGL official website](#) (Chinese only).

